
Udvalg for Landdistrikter og Øer

Foretræde onsdag den 21. august 2013.

Kære udvalgsmedlemmer.

Glejbjerg Lokalråd takker for muligheden for at foretræde Folketingets Udvalg for 
onsdag den 21. august 2013.

Vi ønsker med vort besøg at sætte fokus på LAG
en livsvigtig bidragsyder til realisering af vore projekter.

Vi har oplevet en ordning under kraft
ikke mindst ekstremt lange svartider, der umuliggør en smidig projektgennemførelse….udført af frivillige til 
gavn for vort lokalsamfund. Denne opfattelse deles af en række lokalsamfund i Ve
flere steder ført til, at spændende projekter er blevet opgivet allerede på tegnebrættet
at nogen kan være tjent med.

Vi vil under mødet komme ind på følgende punkter:
 Kort beskrivelse af gennemførte projekter
 Fordele og ulemper ved den nuværende ordning 
 Forslag til forbedringer
 Tanker omkring den fremtidige støtteordning til landdistrikterne

Vi glæder os rigtig meget til at fortælle udvalget om vores erfaringer og ser frem til et r

Med venlig hilsen
Glejbjerg Lokalråd

Henrik Winther & Vagn Sørensen

Vedlagt folder om Glejbjerg – se desuden mere på www.glejbjerg .dk

Udvalg for Landdistrikter og Øer

Glejbjerg, 

Foretræde onsdag den 21. august 2013.

muligheden for at foretræde Folketingets Udvalg for Landdistrikter og Øer 

Vi ønsker med vort besøg at sætte fokus på LAG-ordningen, som ved flere projekter har været og fortsat er 
en livsvigtig bidragsyder til realisering af vore projekter.

Vi har oplevet en ordning under kraftig forandring - desværre mod mere bureaukrati, strengere regler og 
ikke mindst ekstremt lange svartider, der umuliggør en smidig projektgennemførelse….udført af frivillige til 

Denne opfattelse deles af en række lokalsamfund i Vejen Kommune
flere steder ført til, at spændende projekter er blevet opgivet allerede på tegnebrættet

Vi vil under mødet komme ind på følgende punkter:
Kort beskrivelse af gennemførte projekter

e og ulemper ved den nuværende ordning – set fra en praktikers synsvinkel

Tanker omkring den fremtidige støtteordning til landdistrikterne

Vi glæder os rigtig meget til at fortælle udvalget om vores erfaringer og ser frem til et r

se desuden mere på www.glejbjerg .dk

Glejbjerg, 15. oktober 2013

Landdistrikter og Øer 

ordningen, som ved flere projekter har været og fortsat er 

desværre mod mere bureaukrati, strengere regler og 
ikke mindst ekstremt lange svartider, der umuliggør en smidig projektgennemførelse….udført af frivillige til 

jen Kommune og har 
flere steder ført til, at spændende projekter er blevet opgivet allerede på tegnebrættet. Det mener vi ikke, 

set fra en praktikers synsvinkel

Vi glæder os rigtig meget til at fortælle udvalget om vores erfaringer og ser frem til et rigtig godt møde.
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